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Vergadering Commissie  Algemene Zaken  d.d. 11 januari 2017 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Erik Schellekens (voorzitter), Antoon van Baal (PvdA), Deborah 
Eikelenboom (SP), Marije de Groot-Haen (CDA), Bert Schellekens 
(Lijst Riel-Goirle), Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg), Ad van 
Beurden (VVD),  Mark van den Hout (Pro Actief Goirle) 
Burgemeester Van Stappershoef,  wethouder Theo van der Heijden. 
Ambtelijke Ondersteuning: de heer Deben (CISO en privacy officer 
a.i.) 

Afwezig (met kennisgeving) Mark van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Johan Swaans (VVD) 
 
Deze vergadering kunt u beluisteren op: https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-
Zaken/2017/11-januari/20:30 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld. 
 
2. Presentatie informatieveiligheidsbeleid en privacy 
Door de heer Deben wordt een presentatie verzorgd. De handouts zijn beschikbaar via de website. 
Afgesproken wordt dat via de agendacommissie gekeken wordt naar de mogelijkheid om in een 
informatiebijeenkomst met  de  gemeenteraad waarbij we nader kijken naar vragen over 
informatieveiligheidsbeleid en privacy waardoor de risico's kunnen worden beperkt. 
 
3. Bespreking keuzemogelijkheden voor de raad voor actualisatie Verordening rechtspositie raads- 

en commissieleden en wethouders 
Artikel 2: Deel van de raadsvergoeding afhankelijk maken  van presentie 
De commissie adviseert dat er geen behoefte aan de raadsvergoeding afhankelijk te maken van presentie. 
Artikel 3: de mogelijkheid om een hogere vergoeding te kennen aan commissieleden 
De commissie vindt dat deze mogelijkheid kan vervallen. 
Artikel 5: scholing raadsleden 
De commissie geeft aan dat er geen behoefte is aan een lokaal beleid voor individuele raadsleden. De 
griffier moet een afwegingskader maken. 
Artikel 6: keuze rondom het gebruik van de computer 
Mark van den Hout geeft de opmerking dat over  papierloos werken een gesprek gevoerd moet worden. 
Bert Schellekens vindt dat een keuze gemaakt moet worden. We moeten richting digitaal. 
Marije de Groot geeft aan dat we digitaal moeten. 
Willem Couwenberg wil best digitaal, als hij de begroting en voorjaarsnota krijgt. 
Antoon van Baal geeft aan dat we digitaal moeten. De vraag is dan welk programma. 
Deborah Eikelenboom vindt dat er keuzevrijheid moet zijn. Sommige mensen willen niet van een 
beeldscherm lezen. Er zijn mensen die dan afhaken. 
Mark van den Hout vindt dat we de kant van digitalisering op moeten gaan. Maar daar moet wel een goed 
programma voor zijn, waar stukken goed beschikbaar zijn en terugvindbaar zijn. Of de vergoeding van € 
1000,-- voldoende weet hij niet. Daar zou ook een keuze optie gecreëerd moeten worden. 
De burgemeester geeft aan dat dit niet per sé nu in de verordening gevat moet worden. 
De voorzitter concludeert dat het papierloos werken in de agendacommissie terugkomt. 
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Artikel 6: Internet verbinding 
De commissie is van mening dat de vergoeding voor de kosten van een internetverbinding kan worden 
afgeschaft. 
Artikel 7: collectieve verzekeringen 
De heer Lathouwers geeft aan dat dit in het leven is geroepen voor raadsleden in bijvoorbeeld grotere 
gemeenten, en die minder gaan werken voor hun raadslidmaatschap. 
De commissie spreekt uit dat er geen behoefte  is aan deze verzekeringen. 
Artikel 11: Dienstauto 
De commissie onderschrijft de conclusie dat we deze niet hebben en dus ook niets voor regelen.  
Artikel 12: Computervergoeding wethouders 
De voorzitter stelt voor dat het college een voorstel doet dat passend is voor wethouders. 
Mark van den Hout onderschrijft dit. 
Ad van Beurden kan zich voorstellen dat het college hier nog iets van vindt. Het werk van een wethouder 
is anders dan dat van een raadslid. 
Marije de Groot   vraagt zich af of je voor wethouders een andere regeling moet hebben. 
Deborah Eikelenboom vraagt zich ook af of het in het geval van wethouders anders is. 
Bert Schellekens als wij de keuze maken voor volledig papierloos, zie ik de noodzaak niet om verschillen te 
maken. Maar ik hoor graag wat het college hiervan vindt. 
De voorzitter concludeert dat de meerderheid van mening is dat het college hier zelf iets van gaat vinden. 
 
4. Intergemeentelijke samenwerking 
De burgemeester meldt dat de stuurgroep bijeen is geweest. Daar is gesproken over de wens om de 
mogelijkheid van een gemeenschappelijk ICT platform te kiezen. Dat onderzoek wordt gedaan en de drie 
gemeenten delen de kosten. 
Er zijn 6 prioritaire projecten. We willen vooral samen optrekken bij nieuwe ontwikkelingen. Eind februari 
komt  er een raadsinformatiebrief waarin geïnformeerd wordt over de stand van zaken in de prioritaire 
projecten. 
Daarna vindt een radenbijeenkomst plaats. Het voorstel is om daarvoor de samenwerking te agenderen in 
de raad aan de hand van het rapport van de rekenkamercommissie. Samen met een advies van de 
werkgroep die in november bijeen is geweest.  
Willem Couwenberg geeft aan voorstander te zijn van samenwerking met Tilburg. Er is nog niets 
gerealiseerd in de samenwerking het Hilvarenbeek en Oisterwijk. 
Mark van den Hout verwijst naar de ideeën van de burgemeester van Eindhoven die rond Eindhoven drie 
grote gemeenten wil vormen. 
De burgemeester geeft aan dat de raad heeft gekozen voor de samenwerking met Hilvarenbeek en 
Oisterwijk. Er lopen allerlei concrete samenwerkingsprojecten. Indien gewenst kan het overzicht wat er 
allemaal gebeurd worden gegeven. 
De uitlatingen van de burgemeester van Eindhoven roept daar veel vragen op. De vraag is ook of dit 
standpunt voor ons relevant is. 
 
5. Verslag commissie Algemene Zaken van  23 november  2016 
Het verslag wordt vastgesteld. De toezeggingenlijst wordt doorgenomen. Toezegging nummer 4 
(evaluatie BIZ) is afgewerkt en wordt van de toezeggingenlijst afgevoerd. 
 
6. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders.  
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Er zijn geen inlichtingen. 
 
7. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen vragen. 
 
8. Stukken ter kennisname.  
Er zijn geen opmerkingen bij de stukken ter kennisname.  
 
9. Rondvraag 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.35  uur. Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken 
van de gemeente Goirle in haar vergadering van 15 februari 2017.  
 
De voorzitter,     de griffier,   
  



 

 

 

 
Toezeggingenlijst Commissie AZ  11 januari 2017 
nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningdatum Wijze afdoening 

1 11-1-2017 Informatieveiligheid en veiligheid: 
Afgesproken wordt dat via de 
agendacommissie gekeken wordt naar 
de mogelijkheid om in een 
informatiebijeenkomst met  de  
gemeenteraad nader te kijken naar 
vragen over informatieveiligheidsbeleid 
en privacy waardoor de risico's kunnen 
worden beperkt. 

agendacommissie   

2 23-11-2016 Raadsvoorstel marktverordening en 
marktgeldenverordening: bekijken of de 
kostentoerekening op het juiste niveau 
plaatsvindt. 

Wethouder Theo 
van der Heijden 

 We gaan het komende jaar gebruiken om de 
inkomsten en uitgaven te evalueren. 

3 23-11-2016 CDA vraagt of het college de 
uitgangspunten voor de onderhandeling 
over De Bakertand met  de raad wil 
delen.  In lijn met de eerdere toezegging 
in de raad wordt in één van de 
eerstvolgende commissies AZ informatie 
aangeboden, waar de gevraagde 
informatie bij zit.    

Burgemeester 
Mark van 
Stappershoef 

1ste kwartaal 2017  

  



 
 
Bladnummer Datum 
 11 januari 2017 

 

4 25-5-2016 PvdA geeft aan dat Tilburg een fair trade 
gemeente is en vraagt naar het beleid 
van de gemeente Goirle hieromtrent. 

  Om te komen tot een fair trade gemeente, heeft de 
gemeente is (in Tilburg) een (arbeidsintensief) traject 
opgezet met de middenstand, horeca etc.. De 
gemeente Goirle heeft geen middelen / specifiek 
beleid hieromtrent. Wij zullen ook bij de gemeenten 
Hilvarenbeek en Oisterwijk nagaan of en zo ja wat 
evt. in samenwerking kan worden opgepakt. 

 
 


